
Referat SSB’s ordinære generalforsamling d. 20. maj 2022 

1. Valg af dirigent 

Medlem af formandskabet Henrik Strunge valgt som dirigent 

2. Valg af referent 

Foreningsmedarbejder Cecilie Kjær valgt som referent 

3. Formandens beretning 

Kan ses på SSB’s hjemmeside www.ssb-sport.dk.  
Kommentarer til beretning: 
Undersøg samarbejde med en million stemmer og sundhedshuset. 
Forslag om oprettelse af henteordning/bonusbedsteforældre. 
Forslag er noteret og vil live undersøgt nærmere.  
Beretning enstemmigt godkendt. 

4. Regnskab 

Gennemgang af regnskab v. Peter Gorm. Regnskab skal forhåndsgodkendes, da revisor ikke er 
færdig med gennemgang. 
Kommentarer til regnskab: 
Hvad koster klubhus? 6 millioner inden priserne steg, så vi kan regne med 25-50% oveni. Klubhuset 
skal bruges som samlingssted. 
Regnskab enstemmigt godkendt. 

5. Valg til formandskabet 

Følgende genopstiller og er genvalgt til formandskabet: 

Peter Gorm 

Henrik Strunge 

Tove Jordal 

Elsa Kristiansen 

Mads Lindboe 
Nicklas Harrestrup 
 
Bjarke Tiedemann genopstiller ikke. 

 
Valg til Idrætsfabrikkens bestyrelse:  
Peter Gorm genopstiller og Frans Luja stiller op til valg. 
Begge valgt. 

6. Fremtidigt arbejde 

Fremlægges ved Peter Gorm – kan ses på SSB’s hjemmeside. 
Spørgsmål:  

http://www.ssb-sport.dk/


Kan man tage kurser som frivillig? Ja – henvendelse til kontor.  

7. Budget 

Peter Gorm gennemgår budgettet – kan ses på SSB’s hjemmeside. 
Kommentarer: I år 2023 skal vi grundet stigninger i lønomkostninger se på, om vi skal forhøje 
kontingentet. Det er besluttet at vi ikke hæver det for sæsonen 22/23. 
Budgettet er enstemmigt godkendt. 

8. Eventuelt  
Senior:  
Det teknologiske aspekt ift. tilmelding kan være en udfordring for ældre. Kontoret hjælper gerne. 
Sidste generalforsamling blev det besluttet at der skulle udkomme et nyhedsbrev hvert kvartal – 
hvad blev der af det? Det er stadig planen at Bente Holm laver det, hun har bare været tidspresset, 
men vi regner med at kunne starte det op til næste sæson. 

 


